
P r o t o k ó ł Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Wspólnej 

z dnia 18.06.2024 r. 

 

W dniu 18.06.2024 r w  Sali posiedzeń Urzędu Gminy w Skoroszycach odbyła Komisja 

Wspólna Rady Gminy. 

 

Na komisji obecnych było 13 radnych 

Nieobecni:, Radna U. Fornalik, Radna M. Miszkiewicz  

 

Ponadto obecni byli: 

Pani Wójt – Barbara Dybczak, Pan Z-ca Bernard Rudkowski, Pani Skarbnik –Agnieszka 

Kaczmarczyk, Kierownik ZOiW , Kierownik GOPS 

 

Ad 1.Przewodniczący Rady Gminy Skoroszyce Pan Rafał Kraska przywitał obecnych,  otworzył 

obrady Komisji Wspólnej. 

 

Odczytał porządek obrad 

 

1. Otwarcie obrad.  

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok.  

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej.  

4. Dyskusja nad raportem o stanie Gminy.  

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Skoroszyce wotum 

zaufania za 2023 rok  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Skoroszyce za 2023 rok.  

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skoro-

szyce.  

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LI/429/2024 Rady Gminy 

Skoroszyce z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Sko-

roszyce na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków na terenie Gminy Skoroszyce  

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy 

Gminą Skoroszyce, a Gminą Biały Dunajec.  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wy-

chowania przedszkolnego w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Skoroszyce.  

11. Sprawy różne  

12. Zakończenie posiedzenia  

 

 

Przewodniczący zaproponował rozszerzenie porządku obrad o punkt: 

9b – zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 

9c – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do spo-

rządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru Gminy Skoro-

szyce, obejmującego część obrębu Sidzina 

       

Ad.2 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2024 rok. 

Głos zabrała p. Skarbnik, która omówiła zmiany w budżecie: 

Zmniejszenie o 4 33,83 zł jako kwotę wynikającą zwiększenia i zmniejszenia – dochody bieżące. 

Zwiększenie pozycji dotyczących dotacji i środków pozyskanych z różnych źródeł  



• Kwota 13 875,00 zł – środki z Funduszy Pomocowych przeznaczone na finansowanie zadań 

oświatowych dla obywateli Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym  

• Kwota 1 371,11 zł to refundacja podatku VAT pochodzące z Funduszu Przeciwdziałania 

COVID-19  

• Kwota 11 049,00 to środki pochodzące z Funduszu Pracy na realizację programu Asystent 

Rodziny.  

• Dotacje celowe na realizację zadań zleconych to kwota 20 522,00 zł  

• Realizacja projektu „Nie Sami Dzielni” – wspierający osoby niesamodzielne, zmniejszenie 

o kwotę 42 503,28 zł  przenosząc jednocześnie do realizacji na rok 2025.  

W wydatkach majątkowych: 

• zabezpieczono dodatkowo kwot 270 000,00 zł w zadaniu II Etap budowy przedszkola w 

związku z dodatkowymi pracami,  

• zabezpieczono również w formie dotacji kwotę 20 000,00 zł (wkład własny) na remont 

kościoła odpustowego w miejscowości Sidzina (pozostałe środki zostały przyznane z 

Rządowego Programu Odbudowy Zabytków) 

Przesunięcie z wydatków majątkowych do wydatków bieżących środki w ramach Funduszu Sołec-

kiego dotyczące zakupów wyposażenia do kuchni przedszkolnej na kwotę 62 363,00 zł (Sidzina) 

oraz na kwotę 15 000,00 zł na odnowienie wiaty przy świetlicy wiejskiej (Czarnolas).  

 

Zaopiniowano pozytywnie.  

 

Ad.3  Zaopiniowanie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

WPF tożsamy jest z uchwała budżetową. Zaopiniowano pozytywnie. 

 

 

Ad.4  Dyskusja nad raportem o stanie Gminy 

Przewodniczący rozpoczął dyskusje, podkreślił znaczną ilość inwestycji, pozyskane  środki z ze-

wnątrz, ale również duże wydatki na oświatę, choć spada liczba dzieci w gminie. 

Pani Wójt zaznaczyła, że procentowo mamy najwyższy współczynnik w powiecie nyskim. Ponadto 

opowiedziała o największych inwestycjach jakie dzieją się na terenie gminy.  

Zwróciła uwagę również na coraz większe natężenie ruchu w Skoroszycach. Wspomniała o powsta-

niu sygnalizacji świetlnej, której koszt pokrył Samorząd Województwa. Gmina nie percypowała w 

kosztach.  

Pani Wójt podkreśliła, że jest świadoma problemów z wodą. 

Radny Bryła wspomniał o uprzątnięciu terenu wokół hydrantów oraz o załamaniach w chodnikach 

po zakładaniu światłowodu.  

Radna Juśkiewicz zgłosiła zniszczoną skrzynkę energetyczną w Sidzinie. 

Radny Mendrala zgłosił problem z opadającymi liniami telekomunikacyjnymi.  

Po tym Pani Wójt powróciła do relacjonowania raportu o stanie Gminy. Przypomniała, że Gmina 

Skoroszyce znalazła się na III miejscu w rankingu gmin w powicie. Wszystkie przedłożone 

uchwały były przegłosowane i podjęte przez Radę Gminy.  

Pani Wójt podziękowała pracownikom urzędu gminy, zastępcy, kierownikom , dyrektorom szkół i 

sołtysom za współpracę i ich zaangażowanie w podejmowane działania.  

Szczególne podziękowania skierowała do Pani Kierownik Działu Inwestycji i Planowania – Iwony 

Bil-Kubickiej, za jej zaangażowanie w prace.  

 

Pani Wójt powróciła do tematu wody. Wyjaśniła brak wody na terenie całej gminy – planowa wy-

miana zasuw i zbyt duży pobór w dniu wcześniejszym.  

Radny Abram wyjaśnił, dlaczego problem z wodą na Osiedlu Tumbewa w Chróścinie wywołuje tak 

duże oburzenie. Zwrócił uwagę, że ma świadomość starych rur na osiedlu.  



Pani Wójt pokazała radnym co zostało znalezione w rurach i poprosiła radnego Abrama o rozmowę 

z mieszkańcami w tym temacie. 

 

Pani Wójt poinformowała radnych, że ktoś samodzielnie odkręcił hydrant w Chróścinie i podjął się 

czyszczenia wody. Sprawa została zgłoszona do organów ścigania.  

 

Radni dyskutowali na ten temat.  

 

Powrócono do raportu o stanie gminy. Kolejnym punktem był nowy wóz strażacki dla Chróściny, 

kolejny w planach ma trafić do jednostki OSP Skoroszyce.  

 

Radni rozmawiali o skateparku w Chróścinie i rozważali metody przeciwdziałania przejawom wan-

dalizmu jaki się tam pojawia. Pani Wójt podkreśliła jak ważnym miejscem jest skatepark i jak du-

żym sukcesem na 2012 r. było wybudowanie go. 

Przewodniczący RG scharakteryzował jak wyglądała skuteczna walka z wandalizmem na boisku w 

Sidzinie.  

Rozmawiano również o utworzeniu Rady Młodzieży.  

 

Raport zaopiniowano pozytywnie.  

  

Ad. 5 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Skoroszyce wotum 

zaufania za 2023 rok  

 

Przewodniczący Komisji Budżetowa – udzielamy wotum zaufania  

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Rolnictwa – udzielamy wotum zaufania 

Przewodniczący Komisja Oświaty, Zdrowia, Spraw Socjalnych, Kultury i Młodzieży - udzielamy 

wotum zaufania 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - udzielamy wotum zaufania 

 

Zaopiniowano pozytywnie.  

 

Ad. 6 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Skoroszyce za 2023 rok 

 

Zaopiniowano pozytywnie 

 

Ad. 7 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skoro-

szyce.  

 

Omówione zostało to na Komisji Rewizyjnej. Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej 

nadmieniając, ze komisja miała miejsce 24 maja 2024 r. , analizując dokumenty związane z budże-

tem. Nie było nic do zakwestionowania, więc członkowie komisji wystąpili z wnioskiem o udziele-

nie absolutorium. 

 

Zaopiniowano pozytywnie.  

 

Ad. 8 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr LI/429/2024 Rady Gminy 

Skoroszyce z dnia 26 stycznia 2024 r. w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Gminy Sko-

roszyce na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytku wpisanym do 

rejestru zabytków na terenie Gminy Skoroszyce.  

 



Pani Skarbnik wyjaśniła, że chodzi o zwiększenie finansowania o 20 tys zł. Pani Wójt scharaktery-

zowała na czym będzie polegał remont – elewacja, schody do kościoła, odrestaurowanie drzwi, od-

wodnienie, zwieńczenia dachu przy wieżyczkach, w środku remont będzie obejmować sklepienie, 

odnowienie balustrady na chórze i schody prowadzące na chór.  

 

Ad. 9 Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej pomiędzy 

Gminą Skoroszyce, a Gminą Biały Dunajec.  
 

Zaopiniowano pozytywnie.  

 

Ad. 9 b zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy. 

Zaopiniowano pozytywnie 

 

9c – Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie przystąpienia do spo-

rządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obszaru Gminy Skoro-

szyce, obejmującego część obrębu Sidzina 
 

Zaopiniowano pozytywnie  

 

Ad. 10 Sprawy różne  

Z-ca Wójta zgłosił radnym, że do sesji przedłoży dwa projekty uchwał – projektu uchwały zmieniającej re-

gulamin przyznawania bonu wakacyjnego na terenie Gminy Skoroszyce. Wyjaśnił, co zostanie wprowadzone 

w regulaminie i dlaczego oraz uchwałę zaskarżającą uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej.  

 

Pani Wójt przedstawiła radym dane dotyczące kosztów oświetlenia na terenie gminy od 2019 r. Z -ca Wójta 

wspomniał również, że gmina jest zobowiązana do oszczędności rok do roku pod względem zużycia energii 

elektrycznej.  

 

Radny Bryła poparł wyłączanie światła, skoro przynosi to oszczędności, a mieszkańcy już się przyzwyczaili.  

 

Radny Abram podkreślił, że Chróścina to duża miejscowość i potrzebne jest więcej dużych inwestycji, aby 

zrekompensować mieszkańcom te oszczędności.    

 

Radni dyskutowali na temat wyłączania oświetlenia na terenie gminy Skoroszyce w godzinach 0:00 – 4:00. 

Pani Wójt zgłosiła radnym, że z uwagi na trwający remont SUW konieczna będzie wyłączenie wody, w 

miarę możliwości będzie się to odbywać w nocy.  

 

11. Przewodniczący zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Sporządziła: 

 

M. Kumorek 


